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kuryr 9. dubna 2023

Americké programy biologických zbraní: Ruské
ministerstvo obrany o Covid-19 a očkování mRNA

infokuryr.cz/n/2023/04/09/americke-programy-biologickych-zbrani-ruske-ministerstvo-obrany-o-covid-19-a-
ockovani-mrna

Ruské ministerstvo obrany vydalo nové prohlášení o

programech amerických biologických zbraní na Ukrajině a

v dalších zemích, v němž zopakovalo, že věří, že Covid-19 je

americkou biologickou zbraní a je také velmi kritické k

očkování mRNA.

Dovolte mi připomenout, že ruská prohlášení o programu

amerických biozbraní nejsou ruskou propagandou, ale že já a můj

informátor, se kterým jsem bádal pro knihu Uvnitř korony, už dávno

víme, že mnoho informací, které nyní Rusko zveřejnilo, bylo v

veřejné zdroje byly známy. Pentagon však většinu z toho sundal poté,

co ruská vydání začala zahlazovat stopy, jak jsem  zde uvedl . Pokud

nevíte, o čem kniha je, přečtěte si tyto dva po sobě jdoucí

články,  nejprve tento  a  pak tento .

Začátkem srpna 2022 ruské ministerstvo obrany oznámilo, že

zjistilo, že  Covid-19 je biologická zbraň vytvořená z prostředků vlády

USA. Na konci ledna 2023 ruské ministerstvo obrany  vzneslo další

otázky na toto téma .

http://www.infokuryr.cz/n/2023/04/09/americke-programy-biologickych-zbrani-ruske-ministerstvo-obrany-o-covid-19-a-ockovani-mrna/
https://www.anti-spiegel.ru/2021/mein-neues-buch-inside-corona-ueber-die-netzwerke-hinter-der-pandemie-ist-endlich-vorbestellbar/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/nein-die-us-biolabore-in-der-ukraine-sind-keine-russische-propaganda/
https://www.anti-spiegel.ru/2021/die-netzwerke-die-die-pandemie-erschaffen-haben/
https://www.anti-spiegel.ru/2021/an-einem-konkreten-beispiel-wie-und-von-dem-die-pandemie-vorbereitet-wurde/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/russisches-verteidigungsministerium-bezeichnet-covid-19-als-us-biowaffe/
https://www.anti-spiegel.ru/2023/neue-russische-veroeffentlichung-ueber-us-biowaffenprogramme-in-der-ukraine/
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Stojí za připomenutí, že americká vláda důsledně ignoruje otázky

novinářů na toto téma a odmítá odpovídat. To někdy nabývá

groteskních rysů, jak jsem ukázal například zde .

V dalším prohlášení ruské ministerstvo obrany komentovalo mimo

jiné Pfizer a jeho mRNA vakcíny s odvoláním na zaměstnance

Pfizeru, který uvedl, že produkty Pfizer „jsou z definice biologické

zbraně“.

Než se dostaneme k překladu ruského prohlášení, chci se tomu

krátce věnovat, protože mRNA vakcíny jsou z lékařské definice

genová terapie.

Již v polovině prosince 2021 jsem v podrobném článku ukázal, že tzv.

mRNA vakcíny jsou z lékařské definice genovou terapií. Právně to ale

bylo zařízeno jinak (částečně jen v době pandemie) tak, že do zákonů

bylo napsáno, že genová terapie není právně považována za genovou

terapii, pokud je podávána jako očkování. Byl to právní trik, ale

lékařská fakta to nezměnilo. Podrobnosti  naleznete zde .

Dokonce i odborníci otevřeně říkají, když jsou mezi sebou, že mRNA

vakcíny jsou formou genové terapie. Například v článku z prosince

2021 jsem propojil úvodní projev Stefana Oelricha, člena

představenstva Bayer AG a vedoucího farmaceutické divize na

Světovém zdravotnickém summitu, který přednesl 24. října 2021 v

Berlíně. Tam řekl (ve  videu  od minuty 1:37:40):

„Vakcinace mRNA je příkladem buněčné a genové

terapie. Kdybychom před dvěma lety provedli veřejný

průzkum a zeptali se, kdo je ochoten podstoupit genovou

nebo buněčnou terapii a nechat si ji vstříknout do těla,

pravděpodobně by 95 procent lidí odpovědělo ne. Tato

pandemie otevřela mnoha lidem oči k inovacím způsobem,

který dříve nebyl možný.”

https://www.anti-spiegel.ru/2023/die-us-regierung-ignoriert-fragen-von-journalisten-zu-us-biowaffen-und-covid-19/
https://www.anti-spiegel.ru/2023/russisches-verteidigungsministerium-mrna-impfstoffe-sind-eine-biowaffe/
https://www.anti-spiegel.ru/2021/eine-frage-der-definition-sind-mrna-impfstoffe-eine-gentherapie/
https://www.youtube.com/watch?v=OJFKBritLlc
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Začátkem ledna 2022 jsem  napsal další článek  na toto téma a uvedl

další důkazy, včetně výroční zprávy BionTech za rok 2019, kterou

společnost podala na NASDAQ poté, co společnost vstoupila na

burzu v USA. Ve zprávě BionTech napsal, že  “terapie mRNA  byly

klasifikovány jako léky pro genovou terapii. “

Technologie mRNA byla objevena v roce 1990, ale přes maximální

úsilí farmaceutického průmyslu nebyl po dobu 30 let schválen ani

jeden mRNA produkt jako lék nebo vakcína. Byly pro to dobré

důvody, jak sám BionTech napsal ve své již citované výroční zprávě

za rok 2019:

„Žádná imunoterapie mRNA nebyla schválena a možná

nikdy nebude schválena. Vývoj léků mRNA s sebou nese

významný klinický vývoj a regulační rizika kvůli nové a

bezprecedentní povaze této nové třídy terapeutik.

Srozumitelně to znamená, že nikdo nebyl schopen posoudit

(dlouhodobé) důsledky a vedlejší účinky těchto přípravků, ale během

koronavirové pandemie byly na Západě uspěchané a miliardkrát

podány jako „očkování“. I když byly vedlejší účinky očkování co

nejvíce zamaskované,  jen v Německu  nahlásilo poškození zdraví po

koronavirové vakcinaci více než 333 000 Němců, o čemž se nyní

občas zmiňují i   mainstreamová média. Vzhledem k tomu, že mnoho

německých lékařů stále není ochotno dokumentovat poškození

způsobené očkováním proti koronaviru, ale místo toho hledají jiné

důvody zdravotních problémů obětí, počet nenahlášených případů

bude pravděpodobně mnohem vyšší.

Existuje tedy spousta důvodů být velmi skeptický k produktům

mRNA a je třeba poznamenat, že Rusko a Čína nepovolily ve svých

zemích západní „očkování“ mRNA.

Po této předmluvě o produktech mRNA se dostáváme k překladu

posledního prohlášení ruského ministerstva obrany . Odkazy a

snímky jsou převzaty z originálu, další zveřejněné dokumenty

https://www.anti-spiegel.ru/2022/wozu-werden-hunderte-millionen-menschen-ohne-ihr-wissen-einer-gentherapie-unterzogen/
https://www.welt.de/wirtschaft/plus243843025/Corona-Impfschaeden-Danach-war-fuer-mich-klar-dass-ich-klagen-will.html?
https://function.mil.ru/news_page/country/more.htm?id=12463265@egNews
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najdete po překladu.

Začátek překladu:

Ruské ministerstvo obrany pokračuje v analýze vojensko-

biologických aktivit USA a jejich spojenců na Ukrajině a jinde ve

světě.

Již dříve jsme uvedli jména účastníků amerických programů

biologických zbraní. Patří mezi ně úředníci amerického ministerstva

obrany, dodavatelé Pentagonu, americké biotechnologické

společnosti, ukrajinské vládní agentury a soukromé společnosti.

Dnes přidáváme na seznam lidí zapojených do biologického výzkumu

Pentagonu. To zahrnuje:

Eliot Jacobs Perlman, ředitel Mezinárodního institutu pro problémy

HIV a tuberkulózy, nevládní organizace v Kyjevě, se přímo podílel na

zřízení laboratorní základny pro vojenský biologický výzkum na

Ukrajině.

Greg Glass, profesor Institutu pro vznikající patogeny Floridské

státní univerzity, studoval šíření tularémie na Ukrajině. Podílel se na

projektu UP-8 o krymsko-konžské hemoragické horečce a šíření
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hantaviru na Ukrajině.

Andrew Stanley Pekos, profesor molekulární mikrobiologie a

imunologie na Johns Hopkins University School of Public

Health. Pracoval jako jeden ze senior konzultantů projektu UP-2 o

aplikaci geografických informačních systémů, dálkového průzkumu

Země a laboratorní diagnostiky tularémie a antraxu u lidí a zvířat na

Ukrajině.

Ukrajinští občané jsou také mezi vykonavateli projektů vojenské

biologie USA:

Natalia Rodina, zástupkyně generálního ředitele Kyjevského

regionálního laboratorního centra, státní agentury Ministerstva

zdravotnictví Ukrajiny, a bývalá zaměstnankyně americké

společnosti Black & Veatch. Od roku 2020 je poradkyní velitele

Zdravotnických ozbrojených sil Ukrajiny pro otázky laboratorní

diagnostiky.

Elena Nesterova je ředitelkou Ukrajinského institutu pro výzkum

veřejného zdraví. Koordinovala činnost Labyrinth Global Health a

byla zodpovědná za interakci mezi ukrajinskými úřady a Metabiotou.
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Aby se vyhnuli odpovědnosti za své zapojení do vojensko-

biologických projektů, mnoho z nich z Ukrajiny odešlo.

Aby zabránila možnému úniku informací o nelegálních aktivitách

Pentagonu, podniká americká vláda naléhavá opatření k jejich

vypátrání a získání. Prostřednictvím Ukrajinského centra vědy a

techniky působí dvěma směry: shromažďuje data o místě pobytu

zaměstnanců, kteří již mají zkušenosti s tzv. „ukrajinskými projekty“,

a vyhledává nové specialisty v oblasti vývoje hromadných zbraní .

zničení .

Věnujte pozornost dotazníku pro studenty navštěvující speciální

kurzy, který je rozeslán na stránkách Ukrajinského centra vědy a

techniky . Předpokladem účasti je zkušenost s výzkumem dvojího

užití.

Ve dnech 24. – 26. dubna 2023 proběhne online školení pro vybrané

kandidáty a plánuje se setkání ve Varšavě.

Během školení je účastníkům nabídnuto pokračování v práci na

tajných projektech na ukrajinském území i v zahraničí.

Nevylučujeme, že pod rouškou takových kurzů budou probíhat

aktivity k přípravě provokací biologickými zbraněmi a k   vedení

informační kampaně proti Ruské federaci.

https://z.mil.ru/spec_mil_oper/documents/more.htm?id=12008030@morfFile
https://z.mil.ru/spec_mil_oper/documents/more.htm?id=12008025@morfFile
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K plnění vytyčených úkolů využívá Úřad pro snižování hrozeb obrany

USA (DITRA) potenciál biologů nejen z Ukrajiny, ale také ze Střední

Asie a zakavkazských států. Práce v této oblasti plánuje vláda USA

minimálně na rok 2025.

Financování projektů dvojího užití zajišťuje americká armáda

prostřednictvím systému grantů. Za rozdělování finančních

prostředků odpovídají Ukrajinské centrum pro vědu a techniku   a

Mezinárodní centrum pro vědu a techniku   (ISTC). V čele organizace

stojí bývalý šéf americké agentury pro kontrolu zbrojení Ronald

Lehman.

Upozorňuji na názvy jednotlivých projektů ISTC, jejichž územní

příslušnost není specifikována.

Projekt 2410 „Posouzení přirozené odolnosti patogenu brucelózy u

domácích a volně žijících zvířat“ si klade za cíl studovat možnost

přenosu tohoto nebezpečného patogenu na člověka. Stojí za zmínku,

že výzkum byl proveden za účasti specialistů z University of Florida.

Projekt 2513 zkoumá rizikové faktory a molekulární vlastnosti

rezistence u virulentních Enterobacteriaceae v přirozených

podmínkách. Cílem výzkumu je izolovat kmeny mikrobů, které jsou
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imunní vůči všem známým třídám antibiotik.

Projekt 2545 se zabývá modelováním evolučních změn určitých typů

virů (bunyavirů), které jsou pro člověka vysoce patogenní. V plánu je

provést výzkum kombinace genetického materiálu nebezpečných

patogenů s podporou britské Národní agentury pro výzkum a

inovace.

Připomínám vám, že program snižování biologického nebezpečí ISTC

je navržen tak, aby chránil Spojené státy, jejich ozbrojené síly a jejich

spojence. Znovu se tak potvrzuje, že Washington vnímá postsovětský

prostor jako odrazový můstek pro rozmístění vojenských jednotek

NATO.

Na příkladu Ukrajiny vidíme, že financování vojensko-biologických

programů vnucených kolektivním Západem vede ke ztrátě národní

biologické suverenity a podkopává její vlastní vědecký a

technologický potenciál v oblasti biologické, potravinové a

farmaceutické bezpečnosti.

Ruské ministerstvo obrany již dříve informovalo o amerických

farmaceutických společnostech, známých jako Big Pharma, které

provádějí „řízený výzkum evoluce“ a korupce a tajné dohody s
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americkými vládními agenturami související s vývojem a výrobou

vakcín.

Bylo zjištěno, že regulační orgány lobují za obchodní zájmy

společností na úkor platných norem bezpečnosti a kvality. Američtí

federální úředníci schvalují používání léků, aniž by procházeli

schvalovacím procesem, a poté dostávají klíčové pozice ve

farmaceutických společnostech.

Patří mezi ně bývalí zaměstnanci Úřadu pro potraviny a léčiva

amerického ministerstva zdravotnictví: Mark McClellan, v

současnosti člen představenstva Johnson & Johnson, Scott Gottlieb,

člen představenstva společnosti Pfizer, a Stephen Hahn, hlavní lékař

Flagship Pioneering, společnosti přímo přidružený k Moderna is.

Podle informací, které máme, umožnila tajná dohoda mezi úředníky

a výrobci vakcíny Covid společnosti Pfizer distribuovat léky se

závažnými vedlejšími účinky. V době, kdy byla vakcína schválena,

měla společnost Pfizer skutečné důkazy o zvýšeném riziku závažných

kardiovaskulárních abnormalit po očkování.

Tajná závěrečná zpráva společnosti uvádí: „Existují důkazy, že

pacienti, kteří dostávají vakcínu COVID-19, jsou vystaveni

zvýšenému riziku rozvoje myokarditidy. Od dubna 2021 hlásí

Moderna nárůst případů myokarditidy a perikarditidy po očkování

vakcínami mRNA ve Spojených státech, zejména mezi dospívajícími

muži a mladými dospělými staršími 16 let. Patologické změny se

obvykle objevily během několika dnů po očkování a byly pozorovány

častěji po druhé dávce.”

Připomínám, že DITRA bez ohledu na jakékoli etické normy provedla

podobné studie na ukrajinských občanech a vojenském personálu s

vysoce toxickými přípravky s neprozkoumanými riziky vedlejších

účinků. Zdá se, že tato praxe maximalizace zisku pro americký

farmaceutický průmysl je normou a Demokratická strana USA velmi

podporuje její zavedení.

https://z.mil.ru/spec_mil_oper/documents/more.htm?id=12008021@morfFile
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Ruské ministerstvo obrany již poukázalo na rozporuplná prohlášení

představitelů americké politické elity, že Pentagon zastavuje práci v

biolaboratořích na Ukrajině.

Všimněte si zápisu ze schůzky pracovní skupiny amerických a

ukrajinských expertů vedených představiteli DITRA ze dne 20. října

2022 o plánech na implementaci Programu snižování biologických

hrozeb na Ukrajině.

Podle dokumentu se nyní aktivity v rámci programu obnovily i přes

nucenou pauzu kvůli vojenské operaci. Hlavními úkoly je v tuto chvíli

pokračovat ve výstavbě biolaboratoří na Ukrajině a rozšířit formát

školení ukrajinských biologů.

Fakta prezentovaná ruským ministerstvem obrany o vojensko-

biologických aktivitách Pentagonu nutí Washington, aby se snažil

zamaskovat skutečnou povahu prováděné práce.

Bylo tedy rozhodnuto o změně názvu „Společného biologického

výzkumného programu“, který je de facto zaměřen na vývoj

komponent pro biologické zbraně.
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Zápis uvádí, že program dostal nový název: „Biomonitoring

Research“ . Ministerstvo obrany hodlá podle dokumentu pokračovat

ve studiích nebezpečných patogenů, sbírat biologické materiály a

odesílat je do Spojených států.

Plány Pentagonu pokračovat ve výzkumu dvojího užití bioobjektů na

Ukrajině a v dalších zemích světa se změnou názvu programu jsou

výsledkem „nevýslovné“ reakce světového společenství ze strachu

některých zemí konfrontovat USA – jít do vlády.

Americké ministerstvo zahraničí připravilo sérii publikací, v nichž se

snaží zpochybnit zdokumentovaná fakta svého nezákonného

biologického výzkumu. Dne 14. března 2023 zveřejnilo americké

ministerstvo zahraničí na svém webu bulletin, ve kterém znovu

obvinilo Rusko z dezinformací.

Ve snaze odvrátit ránu Demokratické straně USA zveřejnila

provládní média, včetně Washington Post, prohlášení ministerstva

zahraničí podrobně ověřená historická fakta o přípravách na

vojensko-biologické útoky na Severní Koreu a Čínu na počátku

Padesátá léta jsou jednoznačně popírána, zatímco informace

předložené ruským ministerstvem obrany jsou ignorovány.

USA fungují na základě logiky, že pokud nebyly minulé epizody

prokázány, pak jsou všechna obvinění ze současné vojensko-

biologické aktivity dezinformací.

https://z.mil.ru/spec_mil_oper/documents/more.htm?id=12008022@morfFile
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Je třeba poznamenat, že USA nikdy nebyly jednoznačné ohledně

bezpečnosti výzkumu v jimi kontrolovaných

biolaboratořích. Neprůhlednost jejich činnosti představuje riziko

šíření nebezpečných patogenů v oblastech, kde se nacházejí zařízení

na biologické zbraně.

V souvislosti s tím zažalovala v srpnu 2021 jihokorejská organizace

občanské společnosti Biologickou laboratoř Fort Detrick a americkou

armádu v Koreji za pašování toxických látek na vojenské základny

USA v rozporu s korejskými zákony.

Žaloba tvrdí, že americké velení v Koreji pašovalo nebezpečné

materiály do svých vojenských základen mezi listopadem 2017 a

lednem 2019. 5. dubna 2022 vyšli Jihokorejci do ulic na protest proti

americkým biolaboratořům poblíž jejich vojenské základny v Pusanu.

Veřejné protesty v Koreji nejsou zdaleka izolované. Proběhly také

masové demonstrace proti americkým biolaboratořím v Arménii,

Kyrgyzstánu a Srbsku.

Koncem února 2023 na konferenci Rostoucí hrozba použití

biologických zbraní NATO uprostřed mezinárodní kontroverze se

zhoršujícím způsobem prohlásil mezinárodní tajemník Irské
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labouristické strany Gary Granger, že hrozby plynoucí z těchto typů

zbraní hromadného ničení se každým dnem zvyšují.

Grangerová připomněla: „Ukrajina má biolaboratoře financované

USA. To by mohlo mít za následek miliony obětí včetně rizika

nehod.”

Jak jsme opakovaně poznamenali, přesun nejnebezpečnějšího

výzkumu mimo národní území je součástí strategie biologické

bezpečnosti USA. Umístění bioobjektů ve třetích zemích ignoruje

zájmy místního obyvatelstva a představuje vážnou hrozbu pro celé

regiony.

Rád bych vás upozornil na prohlášení federálního ministerstva USA,

že pandemii Covid-19 mohl způsobit únik viru v laboratoři ve městě

Wuhan. V prohlášení se zdůrazňuje, že “nemoc má laboratorní původ

a virus se s největší pravděpodobností rozšířil náhodou.”

Nuance je v tom, že toto prohlášení učinilo ministerstvo

energetiky. Vyvolává legitimní otázku: “Co má americké ministerstvo

energetiky společného s bojem proti biologickým hrozbám a

prováděním projektů dvojího užití?”
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Ruské ministerstvo obrany má za to, že americké ministerstvo

energetiky je na stejné úrovni s Pentagonem jako hlavní organizátor

a přímý účastník vojensko-biologických aktivit.

Jen v roce 2023 americké ministerstvo energetiky oficiálně

vyčlenilo 105 milionů dolarů na výzkum v rámci projektu Virtuální

výzkumné prostředí pro připravenost na biohazard , jehož cílem je

studovat epidemické šíření nemocí.

Varuji vás, že odborníci mají řadu otázek ohledně variability a

geografického původu variant Covid-19, což je pro mnoho virů

přinejmenším podivné. Například kmen „Beta“ se poprvé objevil v

Jižní Africe a byl identifikován ve Spojeném království v prosinci

2020; kmen „Gamma“ se objevil v Brazílii v lednu 2021 a kmen

„Delta“ v Indii v červnu 2021. Každá nová varianta měla z hlediska

vojensko-biologického uplatnění vylepšené vlastnosti a způsobovala

stále větší ekonomické škody.

I přes velmi přísná antivirová opatření vedl vznik subvariancí kmene

Omicron BA-5.2 a BF-7 k lavině infekcí v Číně v roce 2022. Zdá se, že

se někdo záměrně pokusil „zesílit“ patogenní vlastnosti viru a přitom

uměle zesílit pandemii „vystavením“ nových „vylepšených“

variant. Zatím jsou tyto otázky stále nezodpovězeny.

Nové informace navíc ukazují, že vedení USA nadále zapojuje vládní

agentury, které se přímo netýkají zdravotnictví, do provádění

vojensko-biologických programů, čímž odvádí pozornost od hlavního

příjemce – Pentagonu.

O aktivitách amerického ministerstva energetiky „biologického

dvojího užití“ se budeme podrobněji věnovat příště.

konec překladu

Chronologie ruských publikací

Zde opakuji vše, co Rusko zveřejnilo o amerických biozbraňových

laboratořích na Ukrajině.

https://z.mil.ru/spec_mil_oper/documents/more.htm?id=12008023@morfFile
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Začátkem března zveřejnilo ruské ministerstvo obrany dokumenty

dokazující, že Ukrajina po zahájení ruské vojenské operace

přispěchala s  ničením nebezpečných patogenů  . Na Západě bylo

mezitím popřeno, že by tyto patogeny na Ukrajině vůbec

existovaly. A také začátkem března zveřejnilo ruské ministerstvo

obrany  podrobnosti o  zkoumaných patogenech a také oznámilo,

které americké organizace je zkoumají.

To, co bylo ještě na začátku března „ruskou propagandou“ , nepřímo

pod přísahou potvrdila náměstkyně ministra zahraničí USA

Nulandová o několik dní později na slyšení v americkém

parlamentu,  ale západní média to nepovažovala za zpravodajsky

hodnotné. Ani skutečnost, že WHO jen o pár dní později vyzvala

Kyjev ke zničení „ vysoce nebezpečných patogenů “, které podle

západních médií a politiků Kyjev údajně neměl, nepovažovala

západní média za dostatečně zajímavou, aby o tom mohla

informovat. Proto o tom na Západě téměř nikdo neví, zatímco ruská

média  o tom podrobně informovala .

Na konci března zveřejnilo ruské ministerstvo obrany další

podrobnosti a dokumenty k americkému programu biologických

zbraní na Ukrajině,  které mimo jiné odhalily , že na financování se

podílela newyorská společnost Rosemont Seneca. Pravidelní čtenáři

Anti-Spiegelu společnost znají, protože   na Ukrajině hrála důležitou

roli v jiném kontextu . Firma mimochodem patří Hunteru Bidenovi,

synovi amerického prezidenta.

Jak vyšlo krátce poté na veřejnost, američtí specialisté na Ukrajině

také  prováděli testy na lidech . Další podrobnosti byly   zveřejněny v

polovině dubna  a  začátkem května . V polovině května navíc bývalý

americký prezident Bush mladší připustil , byť nedobrovolně,

existenci amerických programů biologických zbraní, které zahájil na

Ukrajině  .

https://www.anti-spiegel.ru/2022/russisches-verteidigungsministerium-warnt-nato-und-meldet-hinweise-auf-biowaffen-in-der-ukraine/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/russland-veroeffentlicht-weitere-details-ueber-us-biowaffenforschung-in-der-ukraine/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/und-wieder-keine-russische-propaganda-us-regierung-bestaetigt-biowaffenforschung-in-der-ukraine/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/who-fordert-von-kiew-vernichtung-hochgefaehrlicher-krankheitserreger-die-kiew-laut-usa-gar-nicht-hat/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/neue-details-ueber-das-biowaffenprogramm-der-usa-in-der-ukraine/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/firma-von-hunter-biden-an-den-biowaffen-forschungen-des-pentagon-in-der-ukraine-beteiligt/
https://www.anti-spiegel.ru/2020/insgesamt-ueber-4-mrd-dollar-die-groessten-korruptionsfaelle-von-joe-biden/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/menschenversuche-in-us-labors-neue-informationen-ueber-das-us-biowaffenprogramm-in-der-ukraine/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/russisches-militaer-veroeffentlicht-neue-informationen-ueber-das-us-biowaffenprogramm-in-der-ukraine/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/neue-unterlagen-ueber-das-us-biowaffenprogramm-in-der-ukraine-veroeffentlicht/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/ex-us-praesident-bush-bestaetigt-die-existenz-der-us-biolabore-in-der-ukraine/
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Začátkem června se v Moskvě konala konference o programech

Pentagonu v oblasti biologických zbraní na Ukrajině, která

shromáždila fakta známá veřejnosti a které jsem se

zúčastnil. Informoval jsem o tom ve dvou článcích ( zde  a  zde ). Jen

o pár dní později Pentagon přiznal, že financoval 46 biolaboratoří na

Ukrajině, ale šlo pouze o zdravotní péči, podrobnosti včetně odkazu

na prohlášení Pentagonu najdete  zde .

V polovině června ruské ministerstvo obrany zveřejnilo mnoho

podrobností o amerických programech biologických zbraní a

patogenech, které zkoumalo, a  další

podrobnosti následovaly  začátkem července  .

Začátkem srpna ruské ministerstvo obrany uvedlo, že se  domnívá, že

Covid-19 je americká biologická zbraň  , a na začátku září  byly

zveřejněny další podrobnosti  o programech amerických biologických

zbraní na Ukrajině.

V září Rusko uspořádalo zvláštní setkání smluvních států Úmluvy o

biologických zbraních, předložilo svá zjištění smluvním státům   a

položilo USA a Ukrajině 20 otázek, z nichž na žádnou nedokázaly ani

nechtěly odpovědět. Další podrobnosti o tom v prosinci

zveřejnilo ruské ministerstvo obrany  . Koncem ledna  2022 přidalo

ruské ministerstvo obrany další podrobnosti.

Začátkem března se ruské ministerstvo obrany poprvé vyjádřilo k

mRNA vakcínám.

Thomas Röper

_____________________

https://www.anti-spiegel.ru/2022/neue-informationen-ueber-us-biowaffenprogramme-in-der-ukraine-teil-1/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/neue-informationen-ueber-us-biowaffenprogramme-in-der-ukraine-teil-2/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/pentagon-raeumt-finanzierung-von-46-biolaboren-in-der-ukraine-ein/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/russland-veroeffentlicht-neue-informationen-ueber-die-us-biowaffenprogramme-in-der-ukraine/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/das-pentagon-hat-in-der-ukraine-unter-anderem-an-ebola-geforscht/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/russisches-verteidigungsministerium-bezeichnet-covid-19-als-us-biowaffe/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/russland-veroeffentlicht-weitere-details-ueber-die-us-biowaffenprogramme-in-der-ukraine/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/treffen-im-rahmen-der-biowaffenkonvention-usa-beantworten-keine-fragen/
https://www.anti-spiegel.ru/2022/neue-russische-erklaerung-ueber-biowaffenprogramme-des-pentagon-in-der-ukraine/
https://www.anti-spiegel.ru/2023/neue-russische-veroeffentlichung-ueber-us-biowaffenprogramme-in-der-ukraine/
https://www.anti-spiegel.ru/2023/russisches-verteidigungsministerium-mrna-impfstoffe-sind-eine-biowaffe/
https://www.anti-spiegel.ru/2023/das-russische-verteidigungsministerium-ueber-covid-19-und-mrna-impfungen/
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